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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2018/19:807 Förmånsbeskattning

Det har framkommit uppgifter om att Skatteverkets bedömning av 
förmånsvärdet på bilar gynnar dem som har en Tesla. När Skatteverket gör 
prisjusteringen till ”närmast jämförbara konventionella bil i samma 
storleksklass” hamnar Tesla tillsammans med bilar som den kraftigt avviker 
ifrån när det gäller effekt och prestanda. Om Skatteverket i stället skulle placera 
Tesla i den grupp med bilar som har ungefär samma prestanda och effekt skulle 
förmånsbeskattningen öka med ca 1 700 kronor per månad.

Jag vill därför fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta med anledning av det som framkommit 
i förmånsbeskattningen, i det här fallet Tesla?

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-06-19
Besvaras senast
2019-06-26 kl. 10.00


